
Jaarverslag Sportraad Rijswijk 2019    

 

 

De samenstelling van de Sportraad  

Voorzitter: Bas Contant, secretaris Ted Wetzels, Penningmeester Thea Smit en de leden Peter 

Honselaar, Remco Nunnikhoven, Lex Stijl en Theo Groen. 

 

Op 11 februari werd de sportraad officieel opgericht door het tekenen van de statuten bij de 

notaris. En is de stichting ingeschreven bij de Kamer van Koophandel. Voor de dekking van de 

begroting hebben we een subsidieverzoek ingediend bij de Gemeente Rijswijk die is toegekend. 

 

Volgens plan heeft de sportraad een website (www.sportraadrijsiwjk.nl) actief gebracht en zijn 

we actief geworden op facebook. Verder zijn door uitnodigingen een aantal malen op Midvliet 

FM geïnterviewd.  

Ook zijn er een aantal publicaties zowel op facebook als de lokale kranten.  

 

Als een van de eerste acties heeft de Sportraad haar omgeving in kaart gebracht om uit te 

zoeken welke vergelijkbare organen er zijn in de aanliggende gemeenten. We hebben contact 

gelegd met de Adviesraad voor de Sport in Den Haag, een organisatie die al geruime tijd actief 

is. Bij Delft hebben we uitgebreid kennisgemaakt met de Sportraad Delft. Deze organisatie 

heeft vergelijkbare aanpak zoals de Sportraad Rijswijk. Dit overleg biedt veel 

aanknopingspunten en dit contact zal de komende periode ook worden uitgebouwd. Verder 

hebben we kennis gemaakt met de Commissie Sociaal Domein en een vertegenwoordiger van 

de Schoolsportcommissie. Naast dat we diverse contacten hebben gehad met Haaglanden 

Beweegt hebben we deze organisatie gevraagd om deel te nemen aan de Sportraad Rijswijk.  

 

Vertegenwoordigers van de Sportraad hebben diverse activiteiten van Sportverenigingen 

bijgewoond, waaronder de Wielerronde van De Spartaan op 28 juni en de G-sportdag op 6 juli 

bij Refleks. 

 

Zelf heeft het bestuur 7 x vergaderd en hebben we diverse andere overleggen bijgewoond. 

Ook is dit jaar een goede samenwerking en overleg geweest met de gemeente Rijswijk en 

specifiek de ambtenaren van de afdeling Sport. Een belangrijke stap dit jaar is het 

vitaliteitsonderzoek dat we onder Rijswijkse Sportverenigingen hebben gehouden. Belangrijk in 

de aanpak, was naast de inzet van een externe onderzoeker hebben we leerlingen van de Haagse 

Hoge School die Sportmanagement deden mee laten werken. En zelf was er altijd een 

bestuurslid bij de gesprekken aanwezig om daarmee de verbinding met de Sportverenigingen 

nadrukkelijk op te bouwen.   Verder heeft de Sportraad meegedacht aan het behoefteonderzoek 

“Ruimte voor de Sport”. En heeft de Sportraad zijn steun uitgesproken voor het initiatief vanuit 

de regio Haaglanden om in te zetten op inclusief Sporten en Bewegen, een initiatief dat in 

Rijswijk door de Werkgroep Grenzeloos actief wordt opgepakt.  

 

Op 16 oktober vond het eerste Sportcongres van de Sportraad Rijswijk plaats. Waarbij in 

aanwezigheid van 22 verenigingen, meerdere politieke partijen, de wethouder Sport en alle 

betrokken ambtenaren van de afdeling Sport aanwezig waren. En we uitgebreid hebben stil 

gestaan bij het vitaliteitsonderzoek, het behoefte onderzoek en de samenhang tussen de twee. 

Tevens werd een presentatie over de gezonde Sportkantine zeer positief ervaren.  

 



Ook heeft de Sportraad dit jaar actief meegeholpen aan het opstellen en uitwerken van het 

Sportakkoord Rijswijk. Een akkoord dat door meer dan 20 partijen is ondertekend zoals door 

gemeente, professionals, sportverenigingen en de Sportraad.   

Hierdoor kwam een eigen bijeenkomst met verenigingen dit jaar te vervallen. 

 

Tot slot hebben we op 16 oktober afscheid genomen van onze secretaris Ted Wetzels die op 

eigen verzoek zijn functie heeft neergelegd om zich te concentreren op zijn privéleven. 

De Sportraad resteert het zoeken van een opvolger. 

 

 

Thea Smit. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


